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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 41. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 28. 01. 2013. godine (ponedjeljak), u 
Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu 
 

Sjednicu je u 18,02 sata otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske  
županije (IDS- SDP-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao. 

Poziva gospođu Melitu  Ferenčić, zamjenicu tajnicu  Skupštine  Istarske županije, da 
izvrši  prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije (Vesna Ivančić je bolesna). 

 
MELITA FERENČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R.br 
 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1. Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS  

2.  Furio Radin   IDS – HNS  OOdsutandsutan Odsu 

3. Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4.  Dragan Filipović IDS – HNS  

5.  Katarina Nemet IDS – HNS  

6.  Nevija Poropat IDS – HNS  

7.  Tedi Chiavalon IDS  - HNS   

8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9.  Ahmed Makota IDS – HNS   

10. Vojo Kličković IDS – HNS   

11. Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

12.  Eda Klapčić IDS – HNS   

13.  Serđo Baskijera IDS – HNS   

14.   Serđo Rigo IDS – HNS   

15.  Marin Grgeta IDS – HNS   

16.  Alida  Perkov IDS – HNS  Odsutna (O) 

17. Tamara Brussich IDS – HNS  Odsutna (O)  

18.  Danica Miletić IDS – HNS   

19.  Silvio Brunelli IDS – HNS   

20.  Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

21. Stjepan Mraković IDS - HNS    

22. Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS   

23. Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

24. Zdenko Pliško HSU – HSLS  

25. Nenad Boršić HDZ – HSS   

26.  Marino Roce HDZ – HSS   

27.  Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

29.  Nika Krstevski HDZ – HSS  

30.  Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

31. Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

32. Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  
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OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
IVAN JAKOVČIĆ, župan Istarske žuapnije 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb 
Istarske županije,   
ORIANO  OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
ESTER DUIĆ, viša savjetnica u Upravnom odjelu za kulturu 
Prim.dr.sc. LEMS JERIN, ravnatelj  Opće bolnice  Pula. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrđuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 33 od  
41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 
  Pozdravlja : 

- Župana Istarske  županije , Ivana Jakovčića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne pročelnice i pročelnike , 
 - rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- sve one koji su prisutni  na  sjednici,     
- predstavnike medija. 
Za  sjednicu vijećnici su  dnevni  red ste dobili u prilogu s pozivom za  sjednicu.   

 Otvara raspravu o prijedlogu  dnevnog  reda. 
Vijećnik DAMIR IVETIĆ, svoje pitanje upućuje predsjedniku  Skupštine Istarske  

županije vezano za dnevni red i ističe  da se u  članku   106. Poslovnika  Skupštine  Istarske  
županije navodi da  se u pravilu ako je podnesena Interpelacija da se ona stavlja na dnevni 
red iduće  sjednice. Naglašava  da je  Ladonja na prošloj sjenici  zamoljena  da Interpelacija 
o vodi ne ide  na  dnevni red  sjednice Skupštine Istarske  županije, obzirom da će  biti na 
dnevni  red   41. sjednici Skupštine Istarske  županije. Pita zašto Interpelacija o vodi  nije 
uvrštena u  dnevni red  41. sjednice  Skupštine  Istarske županije ? 

 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, ističe da je na sjednici klubova  vijećnika, održana 

vezano za pripreme za 41. sjednicu,  najavio tu točku dnevnog  reda. Međutim, iz određenih 
okolnosti ta točka  nije  stavljena na dnevni red, pa je zamolio Župana da iznese  razloge 

33. Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

34. Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan 

35. Vlado Ivetić NEZAVISNI  

36. Damir Ivetić NEZAVISNI  

37. Alen Rosanda  NEZAVISNI  

38. Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

39. Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan (O) 

40. Nenand  Čendak NEZAVISNI  

41. Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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zašto ta točka  nije  na dnevnom redu, ali  će biti na narednoj sjednici  Skupštine Istarske  
županije.   
 Uzimajući riječ, župan Istarske  županije, IVAN JAKOVČIĆ,  je  rekao. 
 «Gospodine predsjedniče Skupštine Istarske županije, poštovane vijećnice i vijećnici, 
dame i gospodo, signore  e signori. 
 Lijep pozdrav u ime izvršnih tijela  Istarske  županije 
 Htio bih zamoliti kolegu Damira Ivetića  za  još malo  strpljenja. Naime, materijal je 
gotov. Međutim, nemamo očitovanje Hrvatskih voda na taj materijal i htjeli  smo vam dati 
materijal koji  ne govori samo o prošlosti, nego koji govori i o budućnosti, što mislim da je  
itekako  važno  za sve nas koji živimo u Istri, jer analiza onoga što je bilo i što smo napravili 
je  važna, ali  nije presudna, presudno je ono što će biti sutra, prekosutra. Mi imamo jasne 
planove i programe razvoja naših vodovoda. Oni su  se praktički svi očitovali, sve to imamo, 
ali  nemamo još  službeno očitovanje  Hrvatskih voda  i nije  korektno prema  vama i prema 
građanima ići  sa nekakvim našim ambicijama, a  s druge  strane  nisu još uvijek potvrđene 
od  strane  Hrvatskih  voda, koje ipak daju u velikoj mjeri  važan dio kolača, odnosno novca.  
 Ja uzimam na sebe obvezu  da isforsiran njihova očitovanja, a ako ih ne dobijemo  do  
naredne sjednice, vi  ćete dobiti one materijale koje smo mi pripremili i koji će doći ovdje na 
raspravu pred vas.  
 Ono što  želim zaključno  reći, a što  mislim da je ionako najvažnije i da to  najviše od 
nas očekuju građani Istre u ovom trenutku,  je to  da je  nivo vode u akumulaciji Butoniga  
već danas takav da jamči  da nam ova  sezona  ne bi smjela  biti  sezona  sa redukcijama, 
odnosno jamči  nam da će  ovog ljeta, zahvaljujući kišnom periodu  koji je bio ove jeseni, 
imati vodu na špini cilo  lito. Dakle,  ne bi smjelo biti redukcije ove godine  u Istri, osim ako 
dođe ponovno do ne znam kakvih  meteoroloških promjena, koje se na sreću božju ne 
najavljuju. Prema tome  u ovom trenutku mogu  vam reći da je akumulacija praktički puna  i 
da možemo očekivati mirno ljeto što se tiče snabdijevanja pitkom  vodom i vodom uopće u  
Istri. A materijal dolazi  na slijedeću  sjednicu, pa makar bez očitovanja Hrvatskih voda».  
 

Zatim predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje  raspravu i stavlja predloženi dnevni 
red na glasanje  sa danim obrazloženjem, te nakon glasanja  utvrđuje da je Skupština sa 32 
glasova «ZA», bez  glasova «PROTV», usvojila  za 41. sjednicu  Skupštine  Istarske  
županije slijedeći 

 
DNEVNI   RED 

1.  
a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 39. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 40. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Odluke o pozivanju Vlade Republike Hrvatske na provođenje sanacije Opće 

bolnice Pula, 
4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnog vijeća Istarskih domova 

zdravlja o usklađivanju djelatnosti, 
5. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i 

nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, 
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta IKE- 

Istarske kulturne agencije - Agenzia culturale Istriana, 
7.  

a) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Juršići, 

b) Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Osnovne škole Svetvinčenat, 

8. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre – Museo 
etnografico dell'Istria u Pazinu. 
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                                 ORDINE DEL GIORNO 
 
1.  

a) Verifica del verbale sintetico della 39a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

b) Verifica del verbale sintetico della 40a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta della Delibera con cui s'invita il Governo della Repubblica di Croazia ad 

attuare il risanamento dell'Ospedale generale di Pola, 
4. Proposta di Delibera con cui si dà l'approvazione alla delibera del Consiglio 

d'amministrazione delle Case di salute istriane a conformare l'attività, 
5. Proposta di Delibera sulla concessione dell'approvazione alle Modifiche e integrazioni 

dello Statuto della Casa per anziani e infermi „Alfredo Štiglić“ Pola, 
6. Proposta di Conclusione con cui si approva la Delibera sulle modifiche dello Statuto 

dell'IKA- Istarska kulturna agencija - Agenzia culturale Istriana, 
7.  

a. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta dello Statuto della Scuola elementare di Juršići, 

b. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione alla 
proposta dello Statuto della Scuola elementare di Sanvincenti, 

8. Proposta del Provvedimento di nomina della direttrice del Museo etnografico dell'Istria 
- Etnografski muzej Istre a Pisino. 

.  
 AD - 1 

  
a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 39. sjednice Županijske 
     skupštine Istarske županije 
a) Verifikacija skraćenog z sa 40. sjednice Županijske 
      skupštine Istarske županije 

 
Skupština je  bez primjedbi sa 33 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova,  verificirala : 
 
    SKRAĆENI ZAPISNIK  
 

a)  sa 39. sjednice Županijske skupštine Istarske   županije 
b)  sa 40. sjednice Županijske skupštine Istarske  županije 

 
AD 2 – PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFPRMACIJE 
 
Redoslijed postavljanja  vijećničkih pitanje je slijedeći: 

1. Bivši Klub vijećnika HSU-HSLIS – OSTALI 
2. Klub  vijećnika  SDP – ZELENI 
3. Klub vijećnika HDZ-HSS 
4. Klub vijećnika IDS-HNS 
5. Klub vijećnika  Ladonja 
6. IDS-HNS i tako redom  dalje. 

 Vijećnička pita su se  počela postavljati u 17,15 sati, i mogu trajati do    18,15 
završavamo. 
 Moli da se pitanja  postavljate u  skladu s Poslovnikom s time da se vodi računa o  
vremenu i u odgovorima 
  
ZDENKO PLIŠKO : 



6 

 

 
Gospodine predsjedniče, Župane sa  suradnicima, kolegice i kolege, gospodo iz 

medija, lijep pozdrav svima,  dobar večer.  
Ima samo jedno pitanje, upućujem  ga gospodinu  Županu. 
Budući smo pri kraju mandata, moje pitanje će se  odnositi na  mandatni program. 
Na početku  vašeg mandata vaš mandatni program bio je  optimističan, sadržavao je 

značajne programske ciljeve čije bi ostvarenje značilo  svekoliko  bogatstvo u našoj  županiji. 
Nažalost, veći broj tih programa i projekta nije ostvaren ili je  najavljena njihova eventualna 
moguća realizacija. Navesti  ću  samo neke od tih programa  iz  vašeg mandatnog programa. 

Program razvoja  poduzetničkih zona, integralni sustav gospodarenja otpadom, 
zamjenski izvori  energije, autocesta Rogovići – Matulji,  Brijuni rivijera, projekt Istarskog 
vodozaštitnog sustava, gradnja tri doma umirovljenika i poseban angažman  na 
regionalizaciji i decentralizaciji. Imamo  vožnju u suprotnom smjeru uz jednu  usputnu  
stanicu u Rijeci, barem tako najavljuju. 

Ovo neostvarenje je  rezultiralo sa nizom  teškoća u gospodarstvu,  u obrtništvu, u 
zatvaranju  većeg broja  poduzeća i obrta, alarmantnim povećanjem broja nezaposlenih, 
ugrožena je socijalna sigurnost građana i zaustavljen pozitivan rast zdravstvenog  standarda. 

Moje je pitanje : da li  su očekivanja  bila  realno  previše optimistična ili koliko je na 
sve ovo, prema vašem mišljenju, negativno  utjecala  izražena  ekonomska kriza u svijetu, a 
koliko kod nas u Republici Hrvatskoj, odnosno naše slabosti. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  

Gospodine Župane pitanje  je  sveobuhvatno. 
Moram podsjetiti  da vijećnik ima pravo govoriti  2 minute, odgovor  5  minuta. 
Izvolite, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 
Poštovane dame i  gospodo, poštovani gospodine vijećniče. 
Zahvaljujem se na vašem pitanju. 
Moram reći  da kada sam zapisivao  ovo sve  što  ste nabrojali, možda. nismo ni tako 

loše prošli, ali u nekim ključnim stvarima je pomak učinjen minimalno. Ja ću  si ipak dozvoliti 
da  ne elaboriram, jer bi to možda išlo predaleko, ali smo u nekim temama koje ste vi ovdje 
naveli napravili dobre iskorake. Tu prije svega mislim svakako  na Istarski vodozaštitni 
sustav, koji je  krenuo u izgradnju jednog  od  najvećih  ekoloških projekata koje  uopće 
imamo u Hrvatskoj, to je Kaštijum, drugi veliki, jedini pravi sustav za gospodarenje otpadom 
u Hrvatskoj, koji  nastaje u Istarskoj županiji i nigdje  drugdje. Praktički mi smo i u  tom dijelu  
jedini koji su u  Hrvatskoj uspjeli skupiti svu dokumentaciju,  i što je  još  važnije, novac koji je  
na raspolaganju i za  Kaštijun i  za IVS imamo dovoljno  sredstava da narednih godina  
sigurno možemo obećati građanima  da ćemo   napraviti niz kanalizacijskih  sustav i  da 
ćemo također napraviti sustav za  gospodarenje otpadom. 

Što  se tiče teme Istarskog  ipsilona Rogovići – Matulji ili teme Brijuni rivijera ili teme  
bolnice, koju niste  naveli, ali ja  je  želim navesti. Problem je u političkoj volji. Istra nje  
država. Ja nisam ni premjer, niti  predsjednik  države. Jakovčić je istarski župan, župan 
kakvih  imamo puno u Hrvatskoj. Ne postoji politička volja ni danas, da budemo jasni,  da ne 
bi ispalo da  stalno imam na hiru  mog kolegu Marina Roce iz  HDZ-ea, je malo na  hiru, ali  
ne stalno. U ovoj situaciji imamo  nedostatak političke volje da se krene u realizaciju. Kada 
govorimo o Istarskom ipsilonu,  govorimo o potrebi donošenja Izmjene i dopune Zakona o 
koncesijama, jer dok  se taj  Zakon o koncesijama  ne izmjeni,  neće  biti izgradnje Istarskog 
ipsilona i  nastavka izgradnje. To  donosi  Hrvatski parlament, ne donosi  Jakovčić, niti  
nažalost ova  Županijska  skupština, a bilo bi  bolje da imamo te ovlasti  da ih mi  možemo 
donositi.   
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Kada govorimo o  Brijuni rivijeri, dandanas imamo investitore, nemamo političke  volje 
za  realizaciju toga projekta. Nemamo., zato što  sam ja  sa gospođom Kosor potpisao  
nekakav sporazum  prije prošlih izbora. Sada nema političke volje u ovoj  Vladi, prije svega, 
na čelu sa premijerom, da se nastavi projekt  Brijuni  rivijera, a nezaposleni u  Južnoj Istri  s 
pravo  prozivaju i mene, jer ja sam Župan i  trebam i ja odgovarati. Međutim, ja  sam barem 
ponudio rješenje za nezaposlenost, odnosno  ova Županijska  skupština  za rješavanje  
problema  nezaposlenosti u Južnoj Istri, ali nemamo političke  volje da se taj projekt i 
realizira, a investitora imamo u današnje vrijeme.   

Kada govorimo o domovima umirovljenika, ozbiljan problem, nedostatak je  zaista 
ozbiljan  broj kreveta koji nedostaje u Istri. Problem je političke volje ponovno da se to plaća. 
Danas vam Ministarstvo zdravstva, ni jedno ministarstvo socijalne skrbi, ni jedno 
ministarstvo, ne želi plaćati dodatne krevete. Mi imamo situaciju u  kojoj Grad Poreč, Grad 
Buzet, sami plaćaju krevet umirovljenicima, a to je  nešto što se nigdje drugdje u  Hrvatskoj  
ne dešava osim kod nas,  jer nema političke volje da  se ide  dalje  sa takvim ulaganjima. 
Privatno - javno partnerstvo za  takva ulaganja ne dolazi u obzir, jer ćemo jednostavno 
nestati. 

Dakle, neću zaključivati, ali  ću  reći da bismo  bili slijepi  pri zdravim očima kada 
bismo  tvrdili da ukupni odnosi ne štete ovoj  našoj  ekonomskoj situaciji. Naravno, da da', ali 
objektivno imamo i sami mogućnosti  da zaobiđemo, na neki način,  krizu, jer ja vam tvrdim 
da smo mi  izgradili  hotele na Brijunskoj rivijeri danas bi u Puli bilo  barem 2000, 3000 manje  
nezaposlenih  nego što ih imamo, jer direktni, indirektni efekti bi nam to  omogućili. Međutim, 
do  se ne dešava i ja ne mogu obećati, ma da ja neću biti  Župan u idućem mandatu, ali vi  
kolegice i kolege, koji  ćete biti u ovoj županijskoj skupštini, sigurno  ne mogu vam obećati  
da  ćemo mi  sada u vrijeme našeg mandata početi  sa izgradnjom, možda čak niti sa  
natječajem, nisam siguran. Takva je  situacija nažalost  

Na kraju, regionalizacija, decentralizacija. 
Vaša  aluzija,  kako ste rekli, Rijeka jedna usputna  stanica. Jasno da je  aluzija. 

Imamo dvije  vrste centralizacije. Jedna je  dio  centralizacije koja ide  direktno vezano za  
državu i  vezano uz ministarstva i sve ono što znači centralizacija vrh u Zagreb, a druga je 
mini  centralizacija, koja ide za tim da se stvara opet neka  vrsta upravljanja  gdje  će Rijeka 
voditi  glavnu ulogu u ovom dijelu Hrvatske. I to  je  sve realno, mi  se suočavamo s time. Ja 
kao  Župan Istarske  županije  ne mogu puno učiniti, ali kao politički  čelnik jedne stranke  
pokušavam učiniti  sve ono što mogu i nećemo dati da se identitet Istre politički, ekonomski , 
kulturni, kakav god  želite,  ugasi  zbog nekakvih  političkih igara i samovolja. Neće proći ! I  
sva sreća da imamo iznimno puno pametnih ljudi u Rijeci, koji  jako dobro  razumiju to i koji 
apsolutno  ne prihvaćaju logiku da se  ponovno sučele Istra i Rijeka, dvije područne jedinice 
koje odlično surađuju međusobno. 

Evo, to je ono što vam u ovom  trenutku mogu reći . Naravno da nisam ja  sretan sa 
time  što nismo uspjeli  realizirati u mandatnom programu, a s druge  strane sam ipak sretan 
barem   s onim   dijelom koji smo ipak  uspjeli realizirati ili  je barem jasno  da će se  vrlo  
uskoro  realizirati.     

 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vam lijepa.  
 Gospodine Pliško, imate  pravo na jednu minutu izraziti zadovoljstvo ili nezadovoljstvo 
s dobivenim odgovorom.  
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Sigurno da  sam zadovoljan s odgovorom  Župana. 
 Ja  sam  imao  namjeru ili  želju da sa ove govornice   čuju i oni u  čije  ime sam 
postavio pitanje, odgovore Župana. 
 Toliko. Zahvaljujem.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Župane imate li potrebu  uzeti riječ ? 
 Nema potrebe. 
 Sada je na redu  Klub  vijećnika  SDP-ZELENI. 
 Riječ ima  vijećnik  Josip  Anton  Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege, predstavnici medija i ostali gosti koji su danas  nazočni sjednici. 
 Ja bih imao dva pitanje. 

Jedno pitanje se odnosi  na temelju traženja  nekih naših  građana. 
Postavljam prvo pitanje, dio toga je  nastavak na pitanje gospodina vijećnika  

Zdenka Pliška. 
Prošle godine u  3. mjesecu Skupština Istarske  županije  je prihvatila projekt 

formiranja Centra za  maslinarstvo u Vodnjanu  i kupila uljaru  San Lorenzo s pratećim 
prostorijama i cijeli projekt bi trebao koštati  Istarsku  županiju, točnije porezne obveznike, 
oko 15.500.000,00 kuna. Nije bilo  vidljivo koliko je plaćena studija  pa  bih  želio znati koliko  
je  županija to platila, a isto tako me  interesira, koliko smo kroz taj predloženi projekt  spasili  
radnih mjesta, točnije koliko je u tom propalom projektu vlasnika petorice propalih  
biznismena, radilo radnika u to  vrijeme.  Svima je poznato da u Istri je oko 10.000  radnika 
bez posla i koliko  bi radnih mjesta mogli spasiti da smo iznos od 15.500.000,00 kuna utrošili 
u rješavanje njihovih  potreba i faktički im omogućili  da  se mogu zaposliti.  

Isto tako bih postavio pitanje da smo dio  tih  sredstava uložili u Institut za 
poljoprivredu i turizam u Poreču mogli  smo isto tako otvoriti određena  radna mjesta, 
pogotovo zaposliti naše mlade znanstvene novake. Isto je i odgovor na pitanje da smo te 
novce utrošili u  nabavku aparata u  bolnici vjerojatno bi situacija možda u  bolnici malo 
drukčije izgledala nego što danas izgleda i da naši  građani moraju otići u druge  bolnice  po 
neka  rješavanja da bi mogli doći na red  da  se dobije podatak o njihovoj bolesti. A da ne 
govorimo da smo s tih 15.500.000,00 kuna  isto tako mogli riješiti problematiku o ovome što 
je  prije  bilo govora za domove umirovljenika, koliko smo mogli  naših ljudi, kojih  sada ima  
1.500 njih koji traže smještaj u domove, mogli na takav način  riješiti, a mi vidimo da taj 
projekt  nakon godinu možemo ocijeniti  da je propao.  

Drugo pitanje. 
/D. Kozlevac : Ja vas molim  da  požurite postaviti pitanje/.  

 Kako  danas na dnevnom redu  nije bilo pitanje o vodama koje su kolege iz Ladonje 
tražile, ja mogu postaviti pitanje, već sam postavio takvo pitanje vezano za  realizaciju  
programa izgradnje pročistača za  komunalne otpadne vode u našoj  županiji,  i to pogotovo 
u gradovima i većim naseljima. Još  smo 1998. godine tražili i  predlagali rješenje, gdje  smo 
napominjali  da  bi  trebalo u Istarskoj  županiji graditi pročistače, gdje bi se  voda  pročistila  
minimum 95 do 96 %, i  ta voda se koristila za navodnjavanje, isto tako i za industrijske 
potrebe, a  što je vrlo važno, da takvih postrojenja je trebalo izgraditi postrojenja za 
proizvodnju  električne energije, pogotovo što imamo  proizvođača takve opreme. Postavljam 
pitanje : da li mi možemo  konačno u naš Prostorni plan istarske županije ugraditi te projekte, 
da jednostavno  postaje obveza  da se u  Puli, u Istri,  grade pročistači  s takvim zahtjevom.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vam lijepa.  
 Gospodine  Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Poštovani  gospodine Rupnik, ja  vas dugo znam, imali  smo prilike puno puta sučeliti 
argumente, ali uvijek ste bili korektni u vašim izlaganjima i zato me  iznenađuje kada na 
ovakav  način sada nastupate i govorile o tome kako se, na primjer, novac koji  utrošen za  
kupnju  Centra za maslinarstvo  u Vodnjanu mogao iskoristiti za  nešto drugo, kada znate, jer 
ste dobili odgovor, a ovdje to govorite   samo zato što su kamere upaljene, i zato ste me 
iznenadili  načinom na koji  ste nastupili, jer  sam   vas uvijek  doživljavao kao korektnu 
osobu. Znači, vi  sve znate, a sada govorite na način na koji  znate da nije u redu, jer ste  
ozbiljna i odgovorna osoba. 
 Prvo, ne radi se o  15.5000.000,00 kuna, radi se o  10.000.000,00 kuna i  radi se o 
ozbiljnom i velikom novcu koji je pametno utrošen. Jer, nismo mi išli  spašavati  radna mjesta 
s tim novcem, nego smo išli graditi  Centar za maslinarstvo na području Južne Istre. I u 
suradnji sa Institutom  poljoprivredu i turizam iz Poreča, u suradnji s Ministarstvom  
poljoprivrede, namjeravamo napraviti  jedan od najmodernijih  Centara za  maslinarstvo u 
ovom dijelu  Europe. Vodnjan sa svojom  bužom i  sa svim ostalim što ima Vodnjan kao  
autohtonim sortama i  čitava Istra,  zaslužuje  takav Centar  i mi smo  se odlučili  da na 
najjednostavniji mogući način, spašavajući  s jedne strane  sve ono što je uloženo i to 
kvalitetno uložen novac, izgradnjom novog  Centra  u suradnji  s Gradom  Vodnjanom, 
prvenstveno  će  istarski maslinari jako profitirati i drugi, jer i  Dalmatinci i  Boduli i kolege sa  
Kvarnerskih otoka,  rado  dolaze u Istru i rado koriste  naše  znanje, pa čak ponekada i 
kapacitete. 
 Dakle, ako hoćete, reći  ću i to, na taj način spašeno  je na stotine indirektno 
«spaseno» ipak i stotine radnih mjesta, jer je stotine maslinara koristilo i koristit  će ovaj 
Centar za maslinarstvo.  
 Prema to hajmo biti korektni jedan prema drugima, hajmo pogledati sve  elemente 
ovog posla. Ja mislim da Istra  treba   Centar za  maslinarstvo, Istra  treba sve, ali treba i  
Centar za maslinarstvo. Mi  smo  se kroz  AZRI, ne kroz Istarsku  županiju, AZRRI, ne može 
financirati neke  druge stvari,  kao što ste vi spominjali bolnicu, škole itd. Agencija za  ruralni 
razvoj Istre bavi se time, bavi se našom poljoprivredom i uspješno se bavi poljoprivredom. I 
ovo  će biti još jedan kvalitetan Centar, koji  će omogućiti da kroz  laboratoriji radimo zaista, 
uključujući i Metris iz  Pule, vrhunska istraživanja i proizvodnju  najboljih svjetskih  maslinovih 
ulja koja  se, kao  što znate, na sreću  dešavaju ovih zadnjih godina u  Istri.  
 Kako je  i drugo  pitanje  vrlo  važno, pa da ne izgubim na vremenu , Istra ima još 
jedan veliki projekt u zaštiti okoliša, a upravo  to je izgradnja mnogih pročistača na području 
Istarske županije. 
 Istarski vodozaštitni sustav, gdje štitimo pitku odu, Kaštijun, gospodarenje otpadom i  
izgradnja kanalizacijskih  sustava u Istarskom priobalju u  mašim najvećim gradovima, su  
najveći projekti koje danas ima  Hrvatska na području ekologije. Upravo se u Istri dešava  
najviše ekoloških projekata i  Istra je najzelenija županija po tom pitanju danas u  Hrvatskoj. 
 Reći  ću vam i to, što će vas sigurno obradovati, mislio  sam da to znate, ali možda 
ste zaboravili,  ovaj dio Jadrana, Zapadna obala Jadrana, je  posebno osjetljivo more unutar 
granica  Europske unije. Upravo  zbog razine mora, koje je relativno male dubine, za razliku 
od Kvarnera, ovdje mi moramo po slovu  Europske unije  ugrađivati  najosjetljivije pročistače 
i to  se i  čini. 
 70.000.000,00 €, ponavljam, zahvaljujući angažmanu lokalne samouprave na 
području  Poreštine  će Europska unija  financirati projekte na području  Poreštine. Kada 
dolazite u Pazin  vidite  da se kroz IPARD  financira kanalizacijski sustav u  Pazinu.  Slične 
stvari se dešavaju u drugim gradovima i možemo biti  vrlo ponosni  na naše gradonačelnike i 
na naša  komunalna poduzeća, koja su uspjela u  relativno kratkom vremenu  odgovoriti na 
vrlo komplicirane procedure   Europske  unije, i u Istru  će doteći, a time  će i građevinarstvo 
dobiti  ozbiljne poslove,  na stotine, zapamtite što sam  rekao,  stotine milijune € ulaganja u 
okoliš za dobrobit  našega okoliša, za dobrobit  građane Istre i gostiju koji  dolaze k nama. 
Kada sve zajedno zbrojimo  govoriti  ćemo o stotinama milijuna  € i to  je novac koji neće 
doći sutra, nego  dolazi  već  danas i to je definitivno sigurno za sve nas  vrlo  važno.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Hvala lijepa.  
 Gospodine Rupnik  imate pravo na jednu minutu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Krenuo  bih od drugog pitanja. 

Ja sam preložio  da se naprave pročistači gdje  će se voda  koristiti za navodnjavanje 
na silnim prostorima  Istarske županije, pogotovo,  prošla godina nas je  nešto naučila. 
Smatrao sam da to  treba učiniti. Pored toga,  na taj način angažirati, pored sredstava što vi 
govorite iz Fonda Europske unije, je točno,  pogotovo što bi trebalo daleko više  koristiti  
sredstva Hrvatskih oda, jer smatram da njih nismo previše opteretili, uvijek ih  izbjegavaju. A  
treće, za proizvodnju  električne energije smo trebali  angažirati i sredstva iz Ministarstva i  
HEP-a, da  sudjeluju  u izgradnji  takvih objekata. I ono što  sam htio je da mi u planskoj 
dokumentaciji predvidimo prostore  gdje  će se to  napraviti,  a ne da tih prostora u prostorno 
- planskoj dokumentaciji  nema. 
 Kada se govori o uljarama, na prostoru Vodnjanštine, pa prema jugu,  mi imamo sada  
6  uljara. Uljare rade od  35 do  45 dana. I sada što je  najvažnije, proizvođači ulja postavljaju 
pitanje da se s njihovim novcem izgradi neka još uljara, da se  njima  smanjuje mogućnost  
ekonomske isplativosti da ono što su oni ulagali  da se radi. A pogotovo  je  zaintrigirali 
javnost  što je u  «Glasu Istre» objavljeno da ti projekti koji su predviđeni se neće realizirati. 
Prema tome, gospodine Župani, vaši  suradnici su javno demantirali da neki programi se  
neće realizirati, zato  sam ja to pitanje postavio.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Gospodine  Župane, imate pravo na  dvije minute. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Da pojednostavimo, uljara je uljara, Centar za  maslinarstvo  je  Centar za 
maslinarstvo.  Ja se nadam da svatko  razumije  razliku. Jedno je proizvoditi i samo 
proizvoditi ulje, a drugo je imati istraživačko proizvođački  centar.  Mi  želimo u Vodnjanu 
napraviti istraživačko – znanstveno, ali  i proizvođački centar. To je ono što je naša  ambicija 
i k tome kao što znate, AZRRI  namjerava  barem stotinjak  hektara novih  maslinika  dignuti 
na području  Vodnjanštine, i to  će biti naš direktno  znanstveno istraživački  centar. 
 Što se tiče vašeg drugog  pitanja, a tiče se korištenja vode za  zalijevanje travnjaka, 
golf igrališta, na primjer, definitivno je to regulirano prostornim planovima općina i  gradova, 
ne Županijskim prostornim planom, ali  poznam situaciju, svugdje  gdje je to moguće korisno 
i isplativo, jer građani moraju platiti naše želje, političke  želje, na primjer vašu političku želju, 
da vraćamo  vodu negdje, nekamo, ali to  može jako, jako puno koštati. Dakle, radi se o tome 
da imamo niz  situacija  gdje će se voda koja  je pročišćena  koristiti za  navodnjavanje 
zelenih  površina, ali  ne konkretno  baš u svakom  slučaju neće biti  tako, jer jednostavno 
nije isplativo. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Na redu  je Klub vijećnika  HDZ-HSS: 
 Riječ ima  vijećnik  Marino  Roce.  
 
MARINO ROCE : 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege vijećnici. 
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 Ja bih najprije se samo osvrnuo  na pročisćivač što ga je Župan pohvalio da je 
pripremljen projekt i to evropski projekt, samo je zaboravio reći da je to pripremio 2011. 
godinu  uz svesrdnu potporu Hrvatskih  voda. To je jedan  drugi i mislim da je u redu. 
 Gospodin Zdenko Pliško je postavio jedan dio pitanja, i ja  sam mislio ga postaviti, ali  
pošto je to  trebao  biti  njego viši značaj,  jer je to populacija koju zastupa, mene bi  zanimalo 
konkretno u tom dijelu projekt staračkih domova. Mi znamo da je pred  4 godine u programu 
točno stajalo, ne 3 nego   5 staračka  doma, dva u Puli, Umag, Pazin i  Labin. To je bilo u 
mandatu. Ja  bih  volio čuti, jer očit je taj problem i da puno ljudi  čeka na domove 
umirovljenika, u kojoj  fazi je ili što se može od toga  očekivati. 
 Drugo pitanje bih  postavio vezano sada za novi  Zakon koji se predlaže o 
poljoprivrednom zemljištu. Ne  znam Župane da li  ste vi ili  vaša  stranka  na to reagirali ili  
da li je potrebno  bilo  reagirati. Mislim da prebacivanje da se poljoprivredno zemljište više  
ne može prodavati, nego  samo uzimati u zakup, s jedne strane s jednim dijelom bismo  se i 
složili, a s druge strane sa specifičnosti Istre, a mislim da u nekim drugim  krajevima 
Hrvatske ima puno  rascjepkanosti parcela i ima manjih parcela koje sigurno nitko  neće se 
zaletjeti  da ih uzme u zakup  na  50  godina, i mislim da biti isključiv i  crno - bijeli, nema 
prodaje, ja jesam da nema prodaje, ali  za manje  parcele, za manje  četice, mislim da je za 
taj  dio  trebao radi objedinjavanja, radi okrupnjavanja, omogućiti, a i ono drugo  rješenje koje  
nas opet sve  vodi, puno se priča o decentralizaciji, ali  zapravo o zemljištu izgleda da opet 
će odlučivati,  kako ste vi znali prije meni govoriti,  netko  iz Zagreba.          
 Pa, evo, toliko.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Evo, kako morate znati da imate  Župana  koji je  džentlemen, ja ću  vam se na 
početku zahvaliti, jer znam da ste  vi isto tako pomogli svojedobno kada je  HDZ-e bio na 
vlasti, pomogli kod  lobiranja kod  Hrvatskih voda za  neke kanalizacijske sustave u Istri, 
hvala vam na tome.  Ja sam naučen da kada ti netko napravi nešto dobro da mu  kažeš 
hvala.  Evo, Marino hvala vam na tome.  
 A  sada bih odgovorio  na vaša dva pitanja. 
 Vezano za domove umirovljenika, objektivno mi imamo gotove idejne projekte za 
nekoliko domova umirovljenika u Istri. Međutim, reći  ću ima političke volje, ali nema novaca. 
Nije problem izgraditi  domove umirovljenika. Apsolutno  to nije nikakav problem, je problem, 
ali nije ključni problem. Ključni problem je umrežavanje tih  domova umirovljenika  u sustav i 
tu vas gospodine Roce  moram kritizirati nažalost. Imamo situaciju da je dom  umirovljenika u  
Poreču izgrađen novcem Grada Poreča, a da tadašnja  HDZ-eova  vlast na čelu sa 
gospodinom  Linom Červarom, jer je bio povrijeđen što  nije  sa mnom govorio  na otvaranju  
doma umirovljenika,  taj  dom umirovljenika nikada nije ušao u mrežu. Ja znam  da biste  vi  
pomogli meni, ništa osobno, samo  hoću reći kao princip. I sada imamo sličnu situaciju. 
Nema izgradnje domova umirovljenika zao što nema umrežavanje u sustav, nema novaca  
tko  će plaćati nove  krevete za umirovljenike u  Istri. Nema tog novca. Ja bih  bio najsretniji 
kada bih mogao reći imamo novaca, krećemo, izgradimo  i bit će umrežen sustav. Ali nema 
novca  tko  će platiti sutra  nove krevete, korištenje tih  kreveta u domovima umirovljenika. 

 U onome na čemu  se sada najviše insistira i što ja  mislim da nije loše, ali bi  trebalo 
raditi  paralelno, izgraditi  nove domove  umirovljenika i  vaninstitucionalnu skrb. To je   vrlo  
važan element, vrlo važan moment, koji se  pokazuje  vrlo, vrlo efikasnim. Na primjer, dnevni 
boravak koji  se nalazi upravo ovdje u  Pazinu, koji sam  svojedobno posjetio tu u  Spomen 
domu, okuplja  žene i muškarce starije  dobri, i oni  su gotovo cijeli dan ovdje i odlično im je i 
navečer idu  kući. Mi smo  nekoliko takvih  već  dnevnih  boravaka napravili u Istri. I to  se 
pokazuje kao jedan dobar način  pomoći osobama  starije dobi i vjerujem da je  taj  način 
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takve jedne vaninstitucionalne pomoći  građanima starije dobi jedno  trenutno odlično  
rješenje. Naravno da bih  bio sretan kada bih mogao sada obećati da  ćemo izgraditi sva  tri  
ili još i više domova  umirovljenike. Nažalost, jedan dom umirovljenika kojega smo  htjeli 
graditi zajedno  sa Talijanskom unijom u ovom trenutku nije u mogućnosti zato što su 
sredstva limitirana i u  Italiji i Talijanska unija nema tih sredstava da bi gradila  dom 
umirovljenika u  Puli. Mi smo bili pred dogovorom, međutim, kriza  je došla i nema ni toga.  
Tako da  realno imamo taj problem. 
 Jako mi  je drago da  ste izgovorili riječ specifičnost i da je Istra specifična. To ja 
govorim već 20  godina i  sada mi je drago da smo se  razumjeli  napokon. I kada govorimo o 
poljoprivrednom zemljištu nije samo Istra specifična. Imamo i druge  regije koje  imaju , 
pogotovo, one koje  imaju  otoke, znamo da imaju  minimalne, vrlo male parcele, i  sigurno 
kada govorimo o Zakonu o poljoprivredom zemljištu trebalo  bi naći kompromis oko onoga 
što se daje u koncesiju, u  zakup i onoga što je  moguće prodati.  Parcele od par stotina 
kvadrata , parcele koje imaju korone ili  kaskade ili ne znam kako ih  nazvati već, koje su 
teško  obradive, neće ih nitko obrađivati ako ih neće kupiti. Nema šanse da danas kada 
imamo  na stotine  hektara zapuštene zemlje u Istri, a ovaj  način da se  ne omogući kupnja 
će još  više destimulirati  naše seljake i sve one koji se žele baviti poljoprivredom. 

 Dakle, ja sam sklon tome da se za velike komplekse, neka  ih  se navede u nekakvoj 
odluci, na primjer što  se Istre tiče, sigurno  kompleks Mirne, kompleks Ćepićkog polja, neka 
se ne prodaje, neka idu u zakup, ali one parcele koje su  tako male, koje su  u susjedstvu 
nekih  sela, u susjedstvu kuća i ne žele  se prodavati, nema nikakvog  smisla. I to svi  jako 
dobro znamo. Nitko  neće pojt saditi ulike, niti  će pojt saditi lozu, ako  barem koliko ja 
poznajem Istrijane,   nije vlasnik tog zemljišta. Zato mislim da treba napraviti  diversifikaciju 
između  velikih parcela, kao što ih djelomice  imamo u Istri. Naravno da znam što  ste mislili, 
mislili  ste na Slavoniju,  koja ima  velike ravnice, ministar dolazi iz tog  kraja, pa možda pod 
tim utjecajem ne želi ići u prodaju zemljišta. Ja se slažem s njim  kada govori o tome da to 
bogatstvo  Hrvatske  ne treba prodavati, jer  ako se danas prodaje sutra  to može kupiti bilo 
koji drugi  stranac. Znamo  da su  velike  prehrambene kompanije  bile zainteresirane za 
kupnju  Slavonskih  ravnica. To znam i to  treba spriječiti. Međutim, sprječavati kupnju sitnih, 
malih  parcela u Istri, Dalmaciji, pa  i negdje drugdje u Zagorju itd.. definitivno  nema smisla. .     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Roce, imate mogućnost uzeti  riječ.  
 Izvolite imate na raspolaganju jednu minutu. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Ja bih samo još jedan prijedlog uz to  dao, vi ste sada  koalicija  na vlasti.   
 I razmjena zemljišta, zamjenom zemljišta, riješilo bi puno,   okrupnjavanje i rješavanje  
problema poljoprivrede. Ali, dok je na zakonu da  u zamjeni zemljišta imamo dvojno plaćanje, 
svatko  plaća porez, oboje, znači da se taj zakonski dio  regulira  da u zamjeni nema 
plaćanja poreza, može biti plaćanje poreza na razliku u cijeni  ako se procjeni jedna parcela 
na 100, a  druga  na 150, platit će se 5 % na 50, ali  sada je trošak i nitko se  ne odlučuje ni 
ne razmišlja  na okrupnjavanje kada mu  je trošak dvostruki, oboje plaćanju  po  5 % za  
zamjenu.  
 
DINO KOZLEVAC : 
  
 Hvala lijepa.      
 Gospodine Župane, imate mogućnost uzeti  riječ.  
 Nema potrebe,  
 Sada ima  riječ  predstavnik Kluba  vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima  Tedi  Chiavalon. 
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TEDI CHIAVALON : 
 
 Ja bih postavio pitanje, mislim da bi to  bila  jedna inicijativa, ne znam da li  će Župan 
imati odgovor, ali  volio bih da ova  Županijska  skupština  dade jednu inicijativu. 
 Naime, o čemu e  radi ? 
 Na cijelom nizu  državnih institucija koje djeluju na  teritoriju  Istarske  županije od 
granice Umaga i prelaska carine, znači,  do carine, pravosudnih tijela, policije,  državne 
uprave,  razno raznih ministarstava,  koja imaju  svoje ispostave  u Istarskoj  županiji, niti na  
jednoj  toj instituciji na pročelju  nije istaknuta  zastava  Istarske  županije. Ja  se pitam ako 
sve  naše institucije u Istarskoj  županiji od  škola do instituciji  koje  su u vlasništvu Istarske 
županije, prema Statutu imaju istaknutu  zastavu  Istarske županije, zašto  državne institucije 
ne poštuju  Statut Istarske  županije.  Slično je i sa izvedbom naše himne koja se ne izvodi 
prilikom  nekakvih  svečanosti u organizaciji  državnih institucija. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine  vijećniče. 
 Naravno da imam odgovor  na vaša pitanja. 
 Osobito imamo dva problema. Jedan je problem nepoštivanja dvojezičnosti kada 
govorimo o onim mjestima koja su, na primjer,  sasvim konkretno, kada  iz Hrvatske ulazite u 
Sloveniju vidjet ćete da su  tamo  dvojezični natpisi na institucijama  državnih  tijela na 
granicama, a kada dolazite u  Hrvatsku nije tako. Dakle, to je nepoštivanje čak 
međunarodnih sporazuma, Ozimskih  sporazuma. o je jedan detalj kojeg  vi niste  spomenuli, 
ali ja ga želim posebno naglasiti.  

A drugo je  činjenica,  da se Statut Istarske županije od strane državnih tijela 
uglavnom ne poštuje, neću  reći da baš nigdje, ali  uglavnom ne poštuju. To je pokazatelj  da  
u državnim tijelima nije  baš previše briga za ono što se u Istri dešava. Naravno da je to  
razočaravajuće.  

Ja ću vašu inicijativu sa radošću prihvatiti i u ime, vjerujem svih  vijećnica i  vijećnika 
ove  Županijske skupštine, poslati Ministarstvu uprave zahtjev  da oni pošalju nalog  da se  
istaknu zastave Istarske županije na svim pročeljima zgrada koje su  vezane za  državnu 
upravu ili bilo koja druga tijela  državne uprave.  

 
DNO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Chiavalon, imate li potrebe uzeti riječ ? 
 Izvolite, imate pravo na  minutu. 
 
TEDI CHIAVALON : 
 
 Ja mislim da će biti dovoljno da pošaljete dopis. Međutim, mislim da bi bilo dobro  da 
u slučaju  da ne dobijemo pozitivan ishod  da raspravimo to na  ovoj Županijskoj skupštini iz 
razloga što je to evidentno kršenje  Statuta  Istarske  županije. Ja  vjerujem kada bismo mi 
kršili  Ustav  Republike  Hrvatske  da bi  nas netko za to prozvao, pa ja isto tako pozivam sve 
institucije  da poštuju ono što  smo donijeli  na ovoj  Skupštini prije   dugi niz godina, nešto  s 
čime se ponosimo i što je  naša  tekovina. 
 Hvala lijepa.  
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DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je  na redu  Klub vijećnika  Ladonja. 
 Riječ ima Gvido  Jermaniš. 
 
GVIDO JERMANIŠ : 
 
 Pozdrav svima. 
 Poštovani predsjedniče, Župan sa suradnicima, kolegice i kolege vijećnici i svi ostali 
prisutni. 
 Imao bih dva pitanja. 
 Djelom je Župan već odgovorio na pitanje, ali  će vidjeti što će  odgovoriti  dalje i  što 
može reći. 
 Konkretno. 
 Krajem prosinca prošle godine pri Hrvatskom zavodu za zapošljavanje, Područnom 
uredu Pule, evidentirano je  10.742 nezaposlene osobe.  U usporedbi  sa prethodnim 
mjesecom to je povećanje za  9,2 %, odnosno 9,8 %  nezaposlenih osoba  više. U odnosu 
na prosinac  godinu dana prije  2011. godine broj evidentirano nezaposlenih  osoba je  veći  
za  19,4 % odnosno čak  za  1.748 osoba više. 
 Meni je jasno da  Istra dijeli sudbinu okruženja koje duže vrijeme se nalazi u recesiji. 
No, neovisno o krizi to  su jako porazni  podaci., pa   me   čisto  zanima što  Županija 
konkretno čini  da smanji ovaj  negativan trend i  koje su mjere i što  panira dalje.  
 I drugo pitanje, čisto ono redovno, što je  sa  redovnim izvještaje o  TE Plomin, da li 
ima  nekih novosti, da li   su neki pomaci. 
   
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Oko same  TE nema nikakvih novosti. 
 Vi znate da smo se suprotstavili načinu, metodi i ambiciji koja je iskazivana kada 
govorimo o TE  Plomin 3 na ugljen. Zajednička je bila odluka ove  Županijske skupštine. To 
je jako dobro odjeknulo svugdje u svim medijima naš zajednički  stav, jedinstveni je, sigurno 
je ojačao naše  pozicije i za sada ja  nemam nikakvih  indicija koje bi bile konkretne  da se 
ide  direktno u  realizaciju TE  na ugljen. Može se, naravno, uvijek  raditi iza  leđa, ali ja u 
ovom  trenutku  zaista nemam informacija da se  tako nešto  zbiva. Vjerojatno, koliko ja 
razumijem i koliko  sam uspio pročitati neke političke poruke, mislim da je  sada status  quo 
nakon  naše reakcije, mislim da se  dogodilo to da su svi dobro  shvatili da je  naša  želja  
sasvim nešto  drugo i da će se o tome ozbiljno  razgovarati. Ja sam  bio nedavno i na 
sastanku  u Ministarstvu gospodarstva, gdje sam  jasno rekao da kako je ambicija  Hrvatske  
da na području Krka ima LNG-i terminal, kako je  činjenica  da ćemo izgleda imati dio   kraja 
Južnog toka kojeg GASPROM gradi prema Europi i kako je  činjenica  da  iz Jadrana imamo  
jadranski plin koji prolazi blizu TE, ako imamo  te tri  činjenice, neovisnih, potpuno  različitih 
izvora  plina, koji su  na  par  kilometara od  Plomina, zaista  je nelogično dovlačiti  stotinama  
tisućama kilometara,  morskih milja, daleki ugljen  na područje  Plomina.  Znam, svjestan 
sam da je možda čak  sve to skupa i  jeftinije i isplativije kada gledamo za  onoga koji uvoziti 
ugljen za  tu TE, ali  s druge strane znam definitivno  da je daleko bolje  da Istra dobije  TE 
na plin, kada već građani  po istraživanjima koja postoje, kada već građani Labinštine, pa i  
građani Istre, ali Labinštine u svakom  slučaju, su spremni prihvatiti  izgradnju  TE na plin, ali  
ne TE  na ugljen.  
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Kako imam informaciju  da su neke  nevladine udruge pokrenule peticiju, odnosno 
predstavku, ja  to podržavam. Molim da se  razumije  moja  pozicija  kao  Župana,  dovoljno 
je da kažem javno da ja to podržavam, ne trebam peticiju potpisivati peticiju, jer ionako jedan 
potpis  ne znači ništa. Mislim da puno više znači  ako kažem javno da  podržavam takvu 
predstavku, koja ide za tim da se omogući  građanima Istre, Hrvatske,  izjašnjavanje. 

Vaša  druga tema i prva  tema je  jedna  vrlo bolna tema. Jakovčić nikada nije rekao 
da  ima čarobni  štapić i da može riješiti problem nezaposlenosti u  Istri. Možemo ga riješiti 
samo svi zajedno, ali sa puno, puno više razumijevanjem nego što ga imamo sada. 

 Nažalost, ključni gospodarski  projekti koji su postojali u  Istri, koji su bili u dobroj  fazi  
gotovosti, stali su, na primjer, poznati  odavno već  razvikani golf projekt  Marlera sa 
Ladićem, koji je bio nositelj tog projekta, i neki turistički projekti, neki industrijski projekti, 
malo ih je, ali nešto malo  ih je bilo. I Brijuni rivijera, ponavljam,  mogli smo imati hotele na 
Brijunskoj rivijeri da je političke volje. Nema političke  volje. Ja  ne mogu ništa  napraviti. Dok 
se ne opamete oni koji su vlasnici toga dijela, uglavnom je to  država, nema ništa od toga i 
nema ništa od rješavanja nezaposlenosti na području Južne Istre. Zaboravimo priču, 
kolegice i kolega,  o reindustrijalizaciji  Istre ili  Hrvatske. Nema nove  Pazinke, meni  
najdraže  i jedine firme u kojoj  sam radio u društvenom sektoru, javnom sektoru, nema toga  
više. Nema reindustrijalizacije Hrvatske. To su klapnje. Mi možemo imati neku dobu 
investiciju i na području industrije, ali nema klasične reindustrijalizacije, ne postoji to. Ja to 
kao  ekonomista  govorim, ne govorim  kao  čovjek  iz  politike, govorim isključivo kao 
ekonomista. Mi imamo ono što imamo od industrije, pokušajmo to odnjegovati, a vidimo i 
sami da i oni  koji posluju ne posluju  lako. I vi ste  čovjek industrije i znate jako dobro . Ja 
nisam dijete turizma, ma da sam mislio da jesam, ja sam dijete industrije., te moje, nažalost, 
propale  Pazinke.  

Isto tako, naravno, da  naš  turizam, naša poljoprivreda, naše usluge i industrija, 
trebaju  biti  ta kombinacija  koje rješavanju probleme zaposlenosti. Međutim, kriza je na 
području  brodogradnje u svijetu uopće. Nekada se naručivalo, ako sam dobro zapamtio, 
3000 brodova godišnje, danas ih se naručuje  300 brodova godišnje, 10 puta manje u 
odnosu na ona vremena  kada su se  brodovi zaista  naručivali, i tu je pitanje koliko  Uljanik 
ima prostora  zbog jeftinoće koja  postoji na  Istoku u proizvodnji  svega, pa onda naravno i 
brodova. 

Da  ne  duljim, jer pretpostavljam gospodine predsjedniče da sam  već  prekrdašio što 
se tiče vremena, dapače, ja vas pozivam da  svojim   sugestijama, idejama i prijedlozima 
pomognite svima nama  da  otvorimo što je moguće više novih  radnih mjesta.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Jermaniš, mate pravo na minutu. 
 Nema potrebe. 
 Hvala lijepa. 
 Sada je  na redu Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnik  Marin Grgeta. 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege vijećnici i ostali prisutni, dobar večer, buona sera a tutti. 
 Ja  imam samo jedno pitanje. Neću zloupotrebljavati  vrijeme. Pitanje mislim da je 
poprilično  važno , odnosi se na temu o kojoj  smo  već  raspravljali i koja je  bila poprilično 
prisutna u istarskoj  javnosti posljednjih mjeseci, a problem postoji puno duže, a to je pitanje  
šumskog zemljišta. Mislim da ne trebam puno pojašnjavati u  čemu je  konkretno problem, jer 
svi  ste vrlo dobro upoznati, javnost isto tako, stvar je postala  goruća kada se država počela  
knjižiti  na velike površine zemljišta koje je ili je  još uvijek bilo u  statusu  društvenog  
vlasništva, ali  velikom  većinom su se na to zemljište bile uknjižene naše  općine i gradovi. 
Znamo da je problem eskalirao nakon jedne presude  Vrhovnog  suda RH iz 2011. godine, 
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ali isto tako znamo  da  i u tom pravcu, u tom smislu,  stvar nije u potpunosti  čista, jer 
postoje i neke  presude  Ustavnog  suda  RH, koje nisu u skladu s tom presudom  Vrhovnog  
suda  RH. Znamo  da je išla inicijativa iz  Istre u Hrvatski  sabor  da se  da autentično 
tumačenje tog zakona i  da pokušamo možda stvar riješiti u okviru tog zakon. A ono što je još  
važnije i što bih  stvarno  i definitivno riješilo taj problem  su moguće izmjene toga  zakona  
gdje  bi se  stvari napokon mogle postaviti logički na svoje mjesto da zemljište u 
građevinskim područjima, bilo u  onim bivšim ili u ovim  sadašnjima, postane vlasništvo  
lokalne samouprave kako i svugdje u svijetu, pa  moje pitanje  za  gospodina Župana je : da 
li ima nekih novosti po tim  temama i  da li on ima nekih informacija o tome. 
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani  gospodine vijećniče. 
 Ja sam umjereni optimista kada je u pitanju inicijativa koju smo dali. Točno je  da  je 
država počela jednu novu vrst centralizacije, jer to  samo tako   treba nazvati, nikako  
drukčije. Točno je  da se zaista pokušava oteti  vlasništvo jedinicama lokalne  samouprave  
svugdje u  Hrvatskoj i točno je  da je  upravo iz  Istre, od  nas  išla inicijativa za time  da 
Sabor  RH da autentično  tumačenje koje bi išlo u  korist općina i gradova u  Hrvatskoj i kako 
bi se  vlasništvo općina i  gradova, a to su, da bi  građanima  bilo jasno,  u Puli Šijanska  
šuma, u  Rovinju  Puntacorente itd., itd. U svakom gradu gotovo da imamo  takvu situaciju, 
naravno  ne samo u  Istri, ali  mi smo dali inicijativu i ja  očekujem da će ta inicijativa  biti 
prihvaćena u Saboru RH i da  će autentično tumačenje  ići u korist općina i gradova, čime  
ćemo napokon  raščistiti  tu situaciju. Mislim da je  zaista krajnje neodgovorno od onih koji su 
donijeli odluke po kojima se država nakon  gotovo  20 godina pravo  vlasništva općina i 
gradova na tim  područjima žele uknjižiti u vlasništvo. To je zaista jedna otimačina općina i 
gradova, nema nikakvog smisla  da se to dogodi. Naši  gradonačelnici i načelnici s kojima 
sam u stalnoj  vezi  oko te teme postavili su se kao pravi tim za  Istru, neovisno o političkim 
bojama, zaista svi su jednoglasni u tom da treba zaštititi interese građana  Istre. I zaista 
mogu  reći da   smo kao pravi tim  nastupili zajedno  i vjerujem da će ta snaga Istre pobijediti 
u ovom  slučaju i da ćemo u parlamentu dobiti onu  bitku koju smo  započeli zajedno još  
prije nekoliko  tjedana.    
      
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Grgeta, da li imate potrebe uzeti riječ ? 
 Nemate.     
      Na redu je  sada Klub  vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima vijećnik Nenad Boršić. 
 
NENAD BORŠIĆ : 
 
 Dobar večer. 
 Pozdravljam  poštovanog gospodina  predsjednika, gospodina Župana sa 
suradnicima, kolege vijećnice i vijećnici. 
 Imam  samo jedno pitanje za gospodina Župana. 
 Ovih dana sam došao do te informacije, možda sam trebao malo  ranije doći do nje, 
ali nadam se da se slažete sa mnom,  da se prekršajni sud iz  Labina seli u  Pazin. Koliko ste 
vi  upoznati sa time, pa  bih  vas zamolio ako možete u par riječi nešto  reći o tome.  
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 /I. Jakovčić : Dati  ću  vam pismeni odgovor.  Ne mogu sada odgovoriti.  
 (N. Boršić : U  redu. Dobro/. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Izvolite  gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani kolega. 
 Dozvolite mi da zbog javnosti kažem to ovdje. Ne želim improvizirati i dati  ću vam  
pisani odgovor. 
 Postoji jedna ambicija reforme sudstva u Hrvatskoj. Ministarstvo pravosuđa to 
provodi. Mi  ćemo  provjeriti, dati  vam informaciju i dati  ću vam, i  naš  stav o tome. Kabinet 
Župana na čelu sa Miodragom  Čerinom  će vam na to pitanje  odgovoriti.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Boriću, imate  li potrebe uzeti riječ ? 
 Nema.  
 I zadnje pitanje Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima gospođa Nevija  Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
 Poštovani predsjedniče Županijske skupštine, Župane sa suradnicima, kolegice i 
kolege. 
 Ja  bih imala  dva pitanja i oba se odnose na prometnu infrastrukturu, pa  bih molila 
Župana ako zna  odgovor, da odgovori.  

Prvo pitanje bi se odnosilo na ulaganja Hrvatskih cesta na području  Istarske 
županije. U  drugoj  polovici prošle godine je došlo do velikih ulaganja, pa  me  zanima : da li  
će se  sa tim pozitivnim  trendovima nastaviti i u ovoj  2013. godini. I  ako  da, da li možda 
znate koje bi to investicije, koji bi  to projekti mogli biti.  

I drugo pitanje, ponukalo me je, prije ste nešto  rekli  na početku sjednice vezano za  
Istarski ipsilon,  pa me zanima kada možemo realno očekivati  izgradnju Istarskog ipsilona, 
dionice  od  Pazina  do  tunela Učke, ako se može na to pitanje odgovoriti.  
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovana kolegice  Nevija  Poropat. 
 Mogu  vam sa zadovoljstvom reći da  sam neki dan imao  razgovor  sa  direktorom  
Hrvatskih  cesta, gospodinom Edom Kosom, kojega svi  dobro  znamo.  Kolega Kos je  
zaista u kratko vrijeme pokazao veliku volju  da puno pomogne  Istri. Hrvatske  ceste danas 
negdje oko  200.000,00 kuna ulažu u projekte u Istri. Mogu  reći  sa zadovoljstvom da kreće i 
projekt izgradnje  najvećeg rotora u  Istri, rotor u  Šijani, koji je djelo kolege Josipa-Pina 
Zidarića. Da nije bilo kolege Zidarića pitanje je  kako bi to  sve skupa izgledalo, poštujući  sve 
kolege u gradu  Puli, Gradonačelnika  Grada Pule i sve ostale, ali znam koliko Pino godina 
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već radi na tom projektu. I ja mogu  reći da se taj veliki  rad napokon isplatio. Pula će dobiti 
veliki  rotor na ulazu u  Pulu. Već  smo u  razgovorima  da se poslije toga odmah  krene i 
naprijed prema Velom  Vrhu, a onda kasnije i prema  Vodnjanu. Varijanta da se možda 
najprije  krene od Vodnjana prema Puli, ali to je  nešto  što  će se razriješiti uskoro. 

 Naravno, tu  su  još i ulaganja  na području  drugih  gradova i općina. Jedna 
neuralgična  točka je u  Bujama, semafor koji nije nikada upaljen. Ima  još nekoliko  
neuralgičnih  točaka koje   rješavaju.  

Ali, ono što je  zadovoljstvo, mogu  reći  da će kolega Kos  nastaviti s tom politikom i 
ja očekujem da mi  u Istri nećemo razriješiti sve probleme u njegovom mandatu, ali vjerujem 
da  će kolega Kos  zaista  sa svojim  timom u  Hrvatskim  cestama nastaviti s ovim  trendom, 
pogotovo zato što se može očekivati nakon  ulaska  Hrvatske u  Europsku uniju  da će biti 
moguće još dodatnih  sredstava osigurati  za modernizaciju  cesta  županijskog i  državnog 
karaktera. Koliko je to bitno za  Europsku uniju, u jednoj  rečenici, turisti koji dolaze u 
Hrvatsku  su uglavnom  građani  zemalja  Europske unije. Prema tome i njihova  sigurnost je 
u pitanju , a ne samo  naša. I  naravno da ja  očekujem da će  Europa  dati novac, pogotovo 
za one destinacije  koje su  turističke.  
 Što se  tiče Istarskog ipsilona, odnosno Rogovići  - Matulji, kada će se potez graditi? 
Odgovor je  kada se promjeni zakon! A kada će se promijeniti zakon ? Kada bude odluka  
Sabora  RH o  promijeni  Zakon o koncesijama, jer sadašnji  Zakon o koncesijama  ne 
omogućava isplativost  daljnjeg ulaganja Bine – Istre u  ovaj  trak, odnosno oni bi možda i  
riskirali i ušli u taj posao, vjerujući  Hrvatskoj  Vladi  da će Zakon o koncesiji biti  sigurno 
usvojen, jer postoj ozbiljnost partnera, Vlada  je ozbiljan  partner,  Bueugues Bina-Istra je 
ozbiljan partner. Međutim, problem su banke, koje  ne vjeruju baš na  riječ, nego vjeruju  na 
konkretna jamstva i  na  konkretne  zakone. I  dok  toga  zakona  nema, a znam da se sada, 
neću  reći igra politička igra, ali  još uvijek nemamo političku odluku da  se ide s tim  
zakonom u proceduru. Čim se bude išli u proceduru s tim zakonom  možemo očekivati  da će  
se odmah početi  graditi. Hajde, da dam i neku prognozu, ne vjerujem da će to  biti prije ljeta, 
ali  neće biti ni puno poslije ljeta.  
 Evo, to je ono što u ovom  trenutku mogu kao moguću prognozu  reći,  jer itekako naš  
građevinski sektor  čeka odluku  da se napokon  može krenuti u posao, čime bismo  rješavali  
ova  aktualan ozbiljan problem nezaposlenosti  građevinskog sektora.             
 Hvala lijepa. 
 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospođo Poropat, mate li potrebe uzeti  riječ ? 
 Nemate potrebe,.Zadovoljna odgovorim.  
 Konstatiram da smo završili točku  dnevnog reda  - Pitanja vijećnika,  prijedlozi i 
informacije.  
 Pet minuta  smo  ušparali i svi koji su  željeli postaviti  vijećničko pitanje su stigli  na 
red.   
  

AD – 3 PRIJEDLOG ODLUKE O POZIVANJU VLADE 
             REPULIKE HRVATSKE NA PROVOĐENJE  
             SANACIJE OPĆE BOLNICE PULA 
   
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić.   
Prijedlog  materijala za ovu točku  dnevnog  reda vijećnici  su dobili uz  poziv za 

sjednicu. 
U ime predlagača uvodno obrazloženje je dao Župan Istarske  županije  IVAN 

JAKOVČIĆ. 
 Matično  tijelo je održalo  raspravu čiji su zapisnik  vijećnici dobili  na vijećničke klup 
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U ime Kluba vijećnika u  raspravi su sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba 
vijećnika  HDZ-HSS, ALEN ROSANDA, u ime Kluba  vijećnika  Ladonje, TEDI CHIAVALON, 
ispravak krivog  navoda, LUCUJA DEBELJUH, u ime Kluba vijećnika SDP-ZELENA 
STRANKA, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS; pojedinačnoj raspravi: 
MARIN GRGETA,  ZDENKO PLIŠKO, AHMED  MAKOTA, IVO UCCIO MILETIĆ, TEDI 
CHIAVALON; replika, IVO UCCIO MILETIĆ, odgovor na  repliku,  MIRJANA ANTONELIĆ, 
VLADO IVETIĆ, MARIN GRGETA, replika,  VLADO IVETIĆ, odgovor na  repliku, MARINO 
ROCE,  TEDI CHIAVALON, replika,  MARINO ROCE, odgovor na repliku, JOSIP ANTON 
RUPNIK, TEDI  CHIAVALON, replika,  JOSIP ANTON RUPNIK, odgovor na  repliku, IVICA 
MIKULČIĆ,  IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na  postavljena pitanja.   
  Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje  
Prijedlog Odluke o pozivanju Vlade Republike Hrvatske na provođenje sanacije Opće bolnice 
Pula, te nakon  glasanje utvrđuje  da je  Skupština sa  29 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  3 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela  
 
     O DL U K U 
 
1.Opća  bolnica  Pula, kao pravni slijednik «Medicinskog  centra Pula» 
   (osnovanog po  Narodnom odboru Općine Pula 29.12.1961. godine, 
   Rješenjem broj  459/1-1, upisanog u  sudski  registar  kod Okružnog 
   privrednog  suda  u Rijeci pod  brojem  I 796-00) stekla  je  status  opće 
   bolnice  u vlasništvu Istarske županije 21.kolovoza  1993 godine. 
 
2.Istarska  županija  kao osnivač Opće bolnice  Pula poziva  Vladu Republike 
   Hrvatske na provođenje sanacije  Opće bolnice  Pula i donošenje odluke  
   o sanaciji Opće bolnice Pula 
 
3. Popis  vjerovnika Opće bolnice  Pula  sa stanjem nepodmirenih  obveza  na 
   dan  31.12.2012. godine u prilogu je ove odluke i  čini njezin  sastavni  dio. 
 
4. Istarska županija kao osnivač  Opće bolnice  Pula nije u mogućnosti pokriti 
    gubitke nastale  zbog  dugogodišnjih  neadekvatno  utvrđenih  limita. 
 
5.Istarska  županija odriče se osnivačkih  prava nad Općom  bolnicom  Pula 
    tijekom provedbe sanacije i  dvije godine  nakon stupanja  na snagu odluke 
    o završetku  sanacije  koju donosi Vlada Republike  Hrvatske. 
 
6 Ova odluka  stupa na snagu  u roku od  osam (8) dana od  dana objave  
    u  «Službenim novinama» Istarske  županije.  

 
AD – 4 PRIJEDLOG  ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI 
             NA ODLUKU UPRAVNOG VIJEĆA  ISTARSKIH 
             DOMOVA  ZDRAVLJA  O USKLAĐIVANJU 
             DJELATNOSTI  

 
 Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluku Upravnog 
vijeća Istarskih domova zdravlja o usklađivanju djelatnosti, te nakon  glasanja utvrđuje  da je 
Skupština sa  30  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  
donijela   

 
           O D L U K U 
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o davanju suglasnosti na odluku Upravnog vijeća Istarskih domova zdravlja o 
usklađivanju djelatnosti 

 
AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSI NA 
             IZMJENE I DOPUNE  STATUTA  DOMA ZA STARIJE 
             I  NEMOĆNE OSOBE  «ALFREDO ŠTIGLIĆ» PULA  

 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Pošto  se nitko nije  javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 
Statuta Doma za starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula, te nakon glasanja utvrđuje 
da je Skupština sa  30  glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova,  donijela   

 
    O D L U K U  
 

o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
„Alfredo Štiglić“ Pula, 

 
AD – 6 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU 

        SUGLASOSTI NA ODLUKU O  IZMJENAMA 
         STATUTA IKE – ISTARSKE KULTURNE 
         AGENCIJE  

 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 

 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i  daje na glasanje Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o 
izmjenama Statuta IKE- Istarske kulturne agencije – AGENZIA  CULTURALE ISTRIANA  
Agenzia culturale Istriana, te nakon  glasanja utvrđuje da je  Skupština sa  30  glasova  
«ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela   

 
Z A  L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta IKE- Istarske kulturne agencije 
– AGENZIA  CULTURALE ISTRIANA  Agenzia culturale Istriana, 
 

AD – 7  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole Juršići, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole Svetvinčenat, 
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je Župan  Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu i  daje odvojeno na glasanje 
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
   Osnovne škole Juršići, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
    Osnovne škole Svetvinčenat, te nakon  glasanja, utvrđujem da je Skupština sa  30  
glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela 

    O D L U K U 
 

a. o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
    Osnovne škole Juršići 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
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    Osnovne škole Svetvinčenat   
 

AD – 8 PRIJEDLOG  RJEŠENJA  O IMENOVANJU 
   RAVNATELJA  ETNOGRAFSKOG MUZEJA 
   ISTRE – MUSEO ETNOGRAFICO DELL'ISTRIA 
   U PAZINU 
 

Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda  je Komisija  za  izbor imenovanja  Skupštine  
Istarske županije.  

Pošto se  nitko nije javio za riječ, predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i  
daje  na glasanje Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre – 
Museo etnografico dell'Istria u Pazinu, te nakon  glasanja utvrđuje da je Skupština sa  32  
glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  donijela   

 
    R J E Š E N J E 

 
o imenovanju ravnateljice Etnografskog muzeja Istre – Museo etnografico dell'Istria u Pazinu. 
      I 
 Za ravnateljicu Etnografskog muzeja Istre -  Museo  etnografico  dell'Istria u Pazinu 
imenuje se  dr.sc.Lidija Nikočević, iz  Pazina, Kolodvorski prilaz 8/1. 
      II 
 Mandat  ravnateljice  iz  točke  I započinje teći  sa danom 05.travnja  2013. godine. 
      III 
 Etnografski muzej Istre – Museao etnografico  dell'Istria  u  Pazinu  će , temeljem 
ovog  Rješenja, s  ravnateljicom iz  točke I. sklopiti Ugovor o radu  na određeno  vrijeme., 
      IV 
 Ovo  Rješenje  stupa  na snagu  osmog  dana od dana  objave u «Službenim 
novinama Istarske županije.  
 Ovime je dnevni red iscrpljen i zaključuje 41. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije.  
 Najavljuje još jednu sjednicu  Skupštine  Istarske  županije sigurno, a najvjerojatnije i 
dvije.  
 Sjednica je  zaključena u  19,50 sati.  
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :    PREDSJEDNIK SKUPŠTINE IŽ  
 
IVAN KLARIĆ                                       DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


